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PROCES – VERBAL NR.161 
încheiat astăzi, 22 august 2023, 

în şedinţă extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

        La orele 12:00, domnul Marius Florinel Nicolaescu, Vicepreşedintele 
Consiliului Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei extraordinare desfășurată 
prin mijloace electronice (on-line). La această ședință s-au conectat pe platforma 
on-line pusă la dispoziție de Consiliul Județean Argeș 30 de consilieri județeni, 
fiind absenți domnul Ion Mînzînă, Președinte al Consiliului Judetean Argeș, 
domnii consilieri județeni David Bogdan-Angelin, Ion Iana, Marius-Bogdan 
Ivan și Cătălin-Viorel Mîndroc, deci şedinţa este statutară. 
         La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală. 

      

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Bună ziua, începem cu 
prezența. Dl Mînzînă Ion este absent, Dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Subsemnatul prezent, dl Bălan 
Iosif Bogdan ?  

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - David Bogdan Angelin ?  

Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Deaconescu Valentin Ion? 
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Dl consilier județean Valentin – Ion Deaconescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  Dl Enache Valentin-Viorel ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță– Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Grecu Dumitru?  

Dl consilier județean Dumitru Grecu  - Prezent ! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent ! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Iana Ion ?  

Dl Ilie Ion ?  

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dna Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu  - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Dna Ioniță Marina Monalisa?  

Dna consilier județean Marina Monalisa Ioniță – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Ivan Marius-Bogdan ?  

Dl Jinga Valerian ? 

Dl consilier județean Valerian Jinga – Prezent ! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Dna Lupaș Diana Elena? 

Dna consilier județean Diana Elena Lupaș – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel ? 

Dl Nae Eugen? 
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Dl consilier județean Eugen Nae – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile  Negoescu  - Prezent. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana?  

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu   - Dna Nițoiu Ramona Corina ? 

Dna consilier județean Ramona Corina Nițoiu  - Prezent ! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dna  Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu –Dl Popa Florentin-Marius?  

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Sofianu Narcis-Ionuț! 

Dl consilier județean Narcis – Ionuț Sofianu  - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Stana Stelian ?  

Dl consilier județean Stelian Stana – Prezent. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Tică Manuel ? 

Dl consilier județean Manuel Tică – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu   - Dna Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna  consilier județean Liliana Maria Turturoiu  - Prezent! 
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Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu -  Dl Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean Cristian George Zidaru – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu –  Dați-mi voie să vă supun la vot, 
în primul rând, suplimentarea ordinii de zi. Avem două proiecte: Proiect de 

hotărâre privind aprobarea investiției ”Modernizarea infrastructurii IT 

pentru optimizarea serviciilor Spitalului de Psihiatrie Sf. Maria Vedea”, a 

cheltuielilor legate de proiect și a Acordului de parteneriat încheiat între 

Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Argeș și Spitalul de Psihiatrie 

Sf. Maria Vedea, în vederea depunerii acestuia spre finanțare în cadrul 

Planului Național de Redresare și Reziliență, Pilon V, Componenta 7. 

Transformare digitală și Proiect de hotărâre privind aprobarea investiției 

”Dezvoltarea sistemului informatic și a infrastucturii digitale a 

SPITALULUI DE PEDIATRIE PITEŞTI”, a cheltuielilor legate de proiect 

și a Acordului de parteneriat încheiat între Unitatea Administrativ-

Teritorială Județul Argeș și Spitalul de Pediatrie Pitești, în vederea 

depunerii acestuia spre finanțare în cadrul Planului Național de Redresare 

și Reziliență, Pilon V, Componenta 7. Transformare digitală. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu - Numai puțin, am văzut că din listă 
lipsește Spitalul de la Brădet. Ce se întâmplă?  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Nu Brădet, Valea Iașului. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Valea Iașului, scuze. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Dânșii au dotările necesare, nu a 
fost nevoie de accesarea de fonduri europene, așa ni s-a transmis. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Remarcabil, extraordinar. Am remarcat 
în ședința de comisii, o să fac un mic comentariu, n–am intrat în comisie, am 
lăsat să intrăm cât mai repede în plen, am remarcat poziția dumneavoastră și m-
am bucurat foarte tare să aflu că există în strategia consiliului județean un 
proiect integrat de IT. Ideea este pentru toate spitalele din județ, dacă aceste 
proiecte secvențiale pentru fiecare spital în parte, se integrează în acest proiect și 
dacă nu cheltuim niște bani degeaba . Sper să se fi avut în vedere acest aspect în 
pasul imediat următor. În altă ordine de idei sper ca odată cu aceasta digitalizare 
care va evalua pas cu pas, lucrurile se întmâplă să evolueze extrem de repede, 
sper ca o parte din personalul auxiliar să fie disponibilizat, fiind costuri foarte 
mari în domeniul sănătății și trebuie să avem în vedere în primul și în primul 
rând actul medical iar tot ce înseamnă partea de administrare cred eu că ar trebui 
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să avem în vedere o administrare așa cum spunea președintele partidului 
dumneavoastră dl Marcel Ciolacu, o administrare în care să fie comasate foarte 
multe activități iar aici în partea de IT, partea  de salarizare, de contabilitate, eu 
cred că se poate face foarte bine această comasare a unităților, mai ales partea de 
achiziții publice. Aveți în partidul dumneavoastră doi parlamentari care sunt 
medici și care ar putea să inițieze inițiative legislative în acest sens mai ales că 
țara aceasta se confrunta cu niște probleme extraordinare în acestă perioadă iar 
cualiția guvernamentală încă nu găsește soluții viabile pentru a face ca bugetul 
să nu înregistreze deficite enorme. Este doar o observație, evident o să fiu de 
acord cu toate punctele dar am ținut să precizez chestia asta și m-aș bucura dacă 
ar pleca de la Argeș în contextul în care aveți doi parlamentari medici să plece 
de la Argeș inițiativa care să eficietizeze într-o mare măsură domeniul medical. 
Vă mulțumesc. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Cu plăcere, domnule Grecu,  
vreau să vă spun că în principal aceste proiecte pe care astăzi le pun în dezbatere 
ce privesc echiparea cu echipament de IT și programe, hardware și software și 
mai les ca ținând cont ca sunt spitalele monospecializate, ele sunt dedicate 
fiecărui spital, dânșii și-au făcut necesarul, mai puțin poate Spitalul de Urgență 
Pitești unde găsim aproape toate specializările.Deocamdată acel program despre 
care dumneavoastră vorbiți va fi un alt proiect pe care îl vom accesa cu fonduri 
POR iar acela va oferi cetățenilor de rând practic o interfață acolo unde-și va 
putea găsi toate analizele și toate intervențiile pe care le are la spitalele 
deocamdată din subordinea consiliului județean. În Argeș noi dorim să le 
integrăm și pe celelalte spitale care nu sunt în administrarea noastră. Așadar 
necesitatea noastră este dată de nevoile fiecărui spital în parte, știu de la vizitele 
pe care le-am făcut în teren, exista imprimante cu ace, mai există și astfel de 
imprimante în secolul acesta, multe dintre calculatoate sunt depășite, tot timpul 
se strica, cu reparatul mai mult cheltuim, însă este nevoie și de software nou 
pentru că digitalizarea bate la ușă și vine peste noi. Am să transmit doleanțele 
dumneavoastră parlamentarilor noștri și speram să reușim să facem ceva mai 
bine pentru sistemul medical nu numai din județul Argeș cât și din țară.  

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Vă mulțumesc, domnule Vicepreședinte, 
mai am o mică remarcă, nu sunt doleanțe, sunt niște propuneri care sunt legate 
de zona mediului de afaceri. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Propunerile trebuie să fie 
concrete.  
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Dl consilier județean Dumitru Grecu – Da. Aș vrea să luați în considerare niște 
exemple care se practică în zona de afaceri și uitați vă doar la un singur 
exemplu, Kaufland, care își face o aprovizare centralizată pentru toate 
magazinele și are câteva zeci în țară, așadar ar trebui gândită la modul eficient 
de asta v-am făcut propunerile acestea, vis-a vis de cei doi medici care sunt niște 
persoane extraordinare. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Noi am gândit un asemenea 
sistem centralizat  încă de la începutul mandatului pentru spitalele noastre însaă 
la momentul actual legea achizițiilor nu prea permite acest lucru și va trebui să 
facem inițiative pentru modificarea legislației, deci ne-am gândit. Vă mai spun 
un lucru, această achiziție centralizată va duce la dispariția firmelor care își iau 
sediul în județul Argeș și care aduc bani la bugetul județului pentru că vor veni 
direct firme din București sau din alte părți, multinaționale , care vor omorî 
micii comercianți. Mă rog, o să rămână de discutat, o să vedem cum se poate 
implementa. Supun spre aprobare suplimentarea ordinii de zi cu cele două 
proiecte. Dacă sunt voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. Acum să votăm 
ordinea de zi cu cele două proiecte suplimentare. Voturi împotrivă? Abțineri? 
Vă mulțumesc. 

 

 

-I- 

 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea investiției ”Digitalizarea Spitalului de Recuperare Brădet”, a 
cheltuielilor legate de proiect și a Acordului de parteneriat încheiat între 
Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Argeș și Spitalul de Recuperare 
Brădet, în vederea depunerii acestuia spre finanțare în cadrul Planului Național 
de Redresare și Reziliență, Pilon V, Componenta 7. Transformare digitală. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu –Dacă sunt comentarii? Voturi 
împotrivă? Abțineri?  Proiectul a trecut! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 227. 
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-II- 

 

          Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea investiției ”Digitalizarea Spitalului de Boli Cronice Călinești”, a 
cheltuielilor legate de proiect și a Acordului de parteneriat încheiat între 
Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Argeș și Spitalul de Boli Cronice 
Călinești, în vederea depunerii acestuia spre finanțare în cadrul Planului 
Național de Redresare și Reziliență, Pilon V, Componenta 7. Transformare 
digitală. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Dacă sunt comentarii? Voturi 
împotrivă? Abțineri?  Proiectul a trecut! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 228. 

 

 

 

-III- 

 

          Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea investiției ”Digitalizarea Spitalului de Pneumoftiziologie Leordeni”, a 
cheltuielilor legate de proiect și a Acordului de parteneriat încheiat între 
Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Argeș și Spitalul de 
Pneumoftiziologie Leordeni, în vederea depunerii acestuia spre finanțare în 
cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, Pilon V, Componenta 7. 
Transformare digitală.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu –Dacă sunt comentarii? Voturi 
împotrivă? Abțineri?  Proiectul a trecut! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 229. 
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-IV- 

 

          Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea investiției ”Consolidarea investițiilor în sisteme informatice și în 
infrastructura digitală a Spitalului Orășenesc REGELE CAROL I Costești”, a 
cheltuielilor legate de proiect și a Acordului de parteneriat încheiat între 
Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Argeș și Spitalul Orășenesc REGELE 
CAROL I Costești, în vederea depunerii acestuia spre finanțare în cadrul 
Planului Național de Redresare și Reziliență, Pilon V, Componenta 7. 
Transformare digitală. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu –Dacă sunt comentarii? Voturi 
împotrivă? Abțineri?  Proiectul a trecut! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 230. 

 

 

-V- 

 

          Trecându-se la punctul V al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea investiției ”Achiziție de echipamente software, hardware și IT”, a 
cheltuielilor legate de proiect și a Acordului de parteneriat încheiat între 
Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Argeș și Spitalul Județean de Urgență 
Pitești, în vederea depunerii acestuia spre finanțare în cadrul Planului Național 
de Redresare și Reziliență, Pilon V, Componenta 7. Transformare digitală.   

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu –Dacă sunt comentarii? Voturi 
împotrivă? Abțineri?  Proiectul a trecut! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 231. 
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-VI- 

 

          Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea investiției ”Digitalizare pentru excelență în boli cronice: 
Transformarea Infrastructurii IT la Spitalul de Boli Cronice și Geriatrie 
Constantin Bălăceanu Stolnici”, a cheltuielilor legate de proiect și a Acordului 
de parteneriat încheiat între Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Argeș și 
Spitalul de Boli Cronice și Geriatrie ”Constantin Bălăceanu Stolnici” Ștefănești, 
în vederea depunerii acestuia spre finanțare în cadrul Planului Național de 
Redresare și Reziliență, Pilon V, Componenta 7. Transformare digitală 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu –Dacă sunt comentarii? Voturi 
împotrivă? Abțineri?  Proiectul a trecut! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 232. 

 

-VII- 

 

          Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea investiției ”Modernizarea infrastructurii IT pentru optimizarea 
serviciilor Spitalului de Psihiatrie Sf. Maria Vedea”, a cheltuielilor legate de 
proiect și a Acordului de parteneriat încheiat între Unitatea Administrativ-
Teritorială Județul Argeș și Spitalul de Psihiatrie Sf. Maria Vedea, în vederea 
depunerii acestuia spre finanțare în cadrul Planului Național de Redresare și 
Reziliență, Pilon V, Componenta 7. Transformare digitală. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu –  

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 233. 
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-VIII- 

 

          Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea investiției ”Dezvoltarea sistemului informatic și a infrastucturii 
digitale a SPITALULUI DE PEDIATRIE PITEŞTI”, a cheltuielilor legate de 
proiect și a Acordului de parteneriat încheiat între Unitatea Administrativ-
Teritorială Județul Argeș și Spitalul de Pediatrie Pitești, în vederea depunerii 
acestuia spre finanțare în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, 
Pilon V, Componenta 7. Transformare digitală. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu –Dacă sunt comentarii? Voturi 
împotrivă? Abțineri?  Proiectul a trecut. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 234. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Vă mulțumesc că ați participat 
la această ședință. Cred că vom salva mai multe vieți cu aceste proiecte. Să aveți 
o zi bună.  

Ședinţa s-a încheiat la ora 12:30.   

 
 
 

V I C E P R E Ş E D I N T E, 

 

Marius Florinel NICOLAESCU 

 

 

 

 

                                                        SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,  

                                                                                       

                                                                       Ionel VOICA 


